

The Hong Kong Polytechnic University Staff Association Discount card scheme for purchase of petrol – Shell

Regular and associate members of PUSA may now receive **\$2.00**/litre off the listed price for the purchase of petrol from any Shell station in Hong Kong by showing a **Shell card** issued by Fruitful Fuel Limited (www.fruitfulfuel.com). Please note there is a **1.5% service charge** for credit card payment for each purchase. Payment by direct debit from a bank account is currently unavailable.

If you are a PUSA member and wish to apply for a Shell card from Fruitful Fuel Ltd, please **complete and send the attached application form together with a photocopy of your staff ID card with your department/unit written on it to PUSA via internal mail**. PUSA will send the application form and photocopy back with proof of PUSA membership to you via internal mail. You should then send the application form and all supporting documents to Fruitful Fuel Ltd. Please see the attachments from Fruitful Fuel Ltd for more details.

According to the e-mail received by PUSA from Fruitful Fuel Ltd, Fruitful Fuel Ltd will offer “no extra cost for account opening” and the “annual fee” and “monthly fee” will be waived. If you wish to clarify any details or have any enquiries, please call Mr. Medow Lee, Sales Department, Fruitful Fuel Ltd, at 2328 3636 / 9082 7796.

If you are interested in applying but do not have the details and forms originally sent by PUSA, please e-mail PUSA at pusa@polyu.edu.hk.

Thank you.

PUSA
20 November 2013

香港理工大學教職員協會 蜆殼電油折扣優惠咭

由現在直至另行通告為止，香港理工大學教職員協會會員及附屬會員

均可申請由俊峰燃油有限公司簽發的蜆殼油咭。只要持有此油咭到本地的蜆殼油站加油並以信用咭付款，即可每次獲每公升電油 \$2 的折扣優惠。每次優惠的手續費為消費額的1.5%，而是項優惠目前並未有銀行戶口扣數之安排。

現隨電郵附上優惠內容簡介、申請表以茲參考。有意申請此折扣油咭者請填妥申請表，並影印閣下之職員證和寫下所屬之部門資料（可寫在職員證影印本上）再經內部郵遞系統轉交本會；本會在核實閣下之會員身分後會把資料發回。到時閣下可連同所需資料自行郵寄到俊峰燃油有限公司辦理。跟據本會從俊峰燃油有限公司提供的電郵得悉，是次的優惠咭申請將會豁免開戶費、油咭年費，亦沒有任何月費需要繳付。如有疑問，可至電 2328-3636 向俊峰燃油有限公司的李先生垂詢。

如閣下有興趣申請這些折扣優惠但卻沒有相關申請表，請發電郵至 pusa@polyu.edu.hk 向本會索取。

此致
香港理工大學教職員協會
2013年11月20日